

Bel-Air

Gourmet Spotlight

What's New
January 2018
1月新推廣

Homemade Chinese New Year Pudding 貝沙灣自家製賀年糕點

Club Bel-Air's homemade Chinese New Year puddings are great for the celebration season! Stay tuned for more details.

同慶新春，貝沙灣大廚將為您獻上精心炮製的賀年糕點，萬勿錯過！



Chinese Double Boiled Soup 冬日暖心滋補燉湯

Try the delicious Chinese double boiled soup that replenishes your body during winter months. Available from 4 January to 4 February 2018.

多款滋潤燉湯由2018年1月4日至2月4日於貝沙灣會所推出，為您驅走寒意暖入心。



Winter Honey Drinks 冬日蜜蜜飲

Honey is not just tasty but also remarkable in its nutritional and medicinal properties. A glass of honey drink helps you strengthen your immune system, manage weight, nourish skin and provide you a good sleep. Come and enjoy the health and delicious drinks!
蜂蜜不單美味，而且具有豐富營養價值及食療作用。簡單一杯蜂蜜飲品有助提升免疫力、控制體重、滋潤肌膚、幫助入眠等。來品嚐特色蜂蜜特飲，發掘其健康和美味奧秘！



The above-mentioned promotions are available in both F&B outlets: Lobby Lounge and Dining Room except as specifically indicated. For further details, please scan the QR code, visit Bel-Air website www.bel-air-hk.com, visit Club Bel-Air Restaurant in person or call 2989 9075 (Lobby Lounge) / 2989 9017 (Dining Room). Pictures are for reference only. 上述推廣項目除特別列明以外，均會於灣畔及朗峰會所提供。歡迎掃瞄QR碼、瀏覽貝沙灣網站www.bel-air-hk.com、親臨貝沙灣餐廳或致電2989 9075 (灣畔餐廳) / 2989 9017 (朗峰餐廳)查詢更多詳情。圖片只供參考之用。

